

Title (en)

Cladding panel to be fixed on any construction.

Title (de)

Verkleidungsplatte zum Befestigen auf einer Konstruktion.

Title (fr)

Panneau de vêture à rapporter sur une quelconque construction.

Publication

EP 0142442 A1 19850522 (FR)

Application

EP 84402272 A 19841109

Priority

FR 8317890 A 19831110

Abstract (en)

This relates to a cladding panel (12) to be fixed on any construction. This cladding panel comprises, along at least two opposite edges, re-entrant borders (13A, 13B) which are themselves, respectively bordered, substantially perpendicular to themselves, by encasement folds (15A, 15B) with a crook profile, and the said encasement folds (15A, 15B) have, transversely, ventilation passages (18A, 18B), at least some of which catch partially on their crest line. Application especially to insulation on the outside of the construction in question. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'un panneau de vêture (12) à rapporter sur une quelconque construction. Suivant l'invention, ce panneau de vêture comporte, le long de deux bords opposés au moins, des rebords rentrants (13A, 13B) eux-mêmes chacun respectivement bordés, sensiblement perpendiculairement à eux-mêmes, par des plis d'emboîtement (15A, 15B) à profil en crosse, et lesdits plis d'emboîtement (15A, 15B) présentent transversalement des passages de ventilation (18A, 18B) dont certains au moins mordent chacun pour partie sur leur ligne de crête. Application, notamment, à l'isolation par l'extérieur de la construction concernée.

IPC 1-7

E04F 13/12

IPC 8 full level

E04F 13/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/12 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 1249765 A 19711013 - ALCAN RES & DEV [CA]
- [A] US 3481094 A 19691202 - TAYLOR DONALD M
- [A] FR 2463242 A1 19810220 - SVENSSON AKE [SE]
- [A] FR 1321706 A 19630322 - MONTEDISON SPA

Cited by

FR2636654A1; FR2792670A1; FR2912167A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0142442 A1 19850522; FR 2554852 A1 19850517; FR 2554852 B1 19860221

DOCDB simple family (application)

EP 84402272 A 19841109; FR 8317890 A 19831110